108年度暑宿申請說明
1、【申請方式、流程】：

1) 暑宿：本校生或已甄試上本校研究所學生或校外生請自行上網申請。
2) 營隊活動短期住宿：填寫專案申請報告書並檢附活動企劃書核定影本，送學務處生輔組申請，入住前辦理繳費和床位安排事宜。
3) 作業流程：申請住宿—＞繳費—＞憑繳費收據辦理入住。 
2、【床位公告】：

1) 108年6月13日(四)中午12時起，請自行至暑宿申請系統查詢。
2) 暑期住宿一律統一安排住宿，由學校安排寢室床位。

★3) 擷雲莊暑期進行莊內電錶更換、網路線重新佈置工程和維修清潔作業，不開放暑期住宿。

★4) 暑宿開放莊別：
● 研究生暑宿開放：行雲莊。
(擷雲莊暑期關閉，若僅申請前半期暑宿者可留宿擷雲莊原寢，申請全期暑宿或後半期暑宿者皆安排於沁月莊)
●大學部暑宿開放：沁月莊。
3、【住宿時間】：

1) 全期：108年6月24日(一)17時起至8月30日(五)中午12時止。

2) 半期：
       前半期：108年6月24日(一)下午17時起至7月31日（三）中午12時止。（逾期未完成退宿者，將視同續住後半期，並補繳住宿費）

       後半期：108年8月1日（四）中午12時起至8月30日（五）中午12時止。

3) 短期：按天計（社團、營隊或系所辦活動用）。
4、【暑宿費用、繳費】：
1) 108年6月13日(四)起至6月24日(一)止，申請者自行至台灣銀行網頁下載「繳費單」繳費。
2)「住宿費」：

擷雲莊、行雲莊：前半期：$2,000元；後半期：$2,000元；全期：$4,000元。
沁月莊：前半期：$1,800元；後半期：$1,800元；全期：$3,600元。
3)「住宿保證金」：半期：$500元；全期：$1000元。
4)「電費」：宿舍電費於住宿結束後結算，得從住宿保證金中先扣取，餘額再予退還。若扣抵住宿保證金後，仍不足時，則另行補繳 

5)「宿網使用費」：＄150元整。依國立東華大學「學生宿舍網路使用費」收費要點第三條規定辦理收費。   
6)已申請暑假住宿未依限繳費而進住者應補繳住宿費始可進住；拒繳住宿費者，取消爾後住宿申請資格。

7)申請暑假住宿於未進住前，因故辦理退宿者，得依規定辦理棄權及退還所繳住宿相關費用；一旦進住宿舍後，不得因任何理由要求申請退宿（費），故請同學仔細衡量。
5、【生活公約】：

1) 宿舍規則：住宿生必須嚴守本校學生宿舍管理相關規則，並遵守公物維護與保管之責。
2) 嚴禁會客：為維護住宿環境安全，暑假住宿期間不開放會客時間，嚴禁攜帶非住宿生進入宿舍，違反規定者依學生宿舍管理相關規則辦理。
    3) 暑宿結束空淨空：暑宿結束，請住宿生將寢室淨空並將房間打掃乾淨。
6、【其他規定】：凡未經申請核可擅自進住者，視同違規進住，除應補繳住宿費並立即遷出外，視情節輕重，依學生宿舍管理相關規則辦理。
7、【業務聯絡人】：同學若有任何疑問，歡迎隨時來電洽詢！學務處生輔組 余助理，聯絡電話：03-8906212、 鍾助理，聯絡電話：03-8906217。

2019 Summer Application Istructions
1.【Application Methods and Process】：

1) Summer Accommodation: Students, coming freshmen or outside students may apply online.
2) Short-Term Accommodation for Camp Activities: Fill in the project application report and attach the activity plan book. Submit to the Sutennt Affairs Division of the Office of Student Affairs, and pay the required fees before check-in.
3) Application Procedure：Apply Online –> Pay Fees –> Take receipt as proof of payment to the dormitory manager to move in

2.【Announcement of Accommodation Information】

1) You may check your room information online starting from 2019/06/13(Thu) 12:00. 
2) Room arrangements will be made by the Living Services Division.

★3) JieYun (Dormitory 1) shall be closed during summer vacation, due to maintenance work that needs to be completed. Electricity meters need to be replaced, network rerouting needs to be done, and maintenance/cleaning needs to be completed, so the dormitory shall not be open for summer accommodation. 

★4) Available Summer Accommodation options:

● Graduate Students: XingYun (Dormitory 5) (Note: Since JieYun dormitory is going to be closed, you may still apply for accommodation during the first half of the summer, but will have to move to QinYue (Dormitory 6) for the other half.

● Undergraduate Students: QinYue (Dormitory 6)

3.【Dormitory Accommodation Period】
1) Full-term accommodation:2019/06/24(Mon) 17:00 to 2019/08/30(Fri) 12:00.
2) Half-term accommodation: 
  ● 1st period: 2019/06/24(Mon) 17:00 to 2019/07/31(Wed) 12:00.
※Note: If you don’t complete the required move-out procedure before the deadline, you will be considered as continuing with the 2nd period accommodation and will have to pay the fee in full.


● 2nd period: 2019/08/01(Thu) 12:00 to 2019/08/30(Fri) 12:00.
3) Short-term accommodation: Charged per day (for special activities or events).

4.【Dormitory Fees】

1) Period of Payment: 2019/06/13(Thu) 12:00 to 2019/06/24(Mon) 24:00. 

Please visit Bank of Taiwan at https://school.bot.com.tw/twbank.net/index.aspx, to print out the bill of dormitory fees and pay.

2)Accomodation Costs:
JieYun (Dormitory 1) and XingYun (Dormitory 5):

· First Half: $2,000
· Second Half: $2,000
· Full Stay: $4,000

QinYue: 

· First Half: $1,800

· Second Half: $1,800

· Full Stay: $3,600

3) Deposit Fees: Half Stay: $500 ; Full Stay: $1000。

4) Electricity Billing: Costs shall be calculated at the end of the accommodation period, and will be deducted from the deposit. The remaining balance will be refunded. If the deduction exceeds the deposit, a bill will need to be paid separately. 
5) Internet Fees: 150元。 According to Article 3 of the “Domestic Housing Network Usage Fee” charge of Dong Hwa University, these fees shall be charged.
6) If you have applied for summer accommodation and did not pay before the deadline, you should pay before entering the dormitory. Those who refuse to pay their accommodation fees shall be disqualified from applying for future accommodation.
7) Those who applied for summer vacation may only get a refund if the person has not checked into the room. People who already checked into their accommodation will not get a refund for any reason.
5.【Regulation of Summer Dormitory】：

1)  Students must follow all the dormitory regulations by NDHU.

2) No visitor is permitted in any dormitory during the summer vacation. Do not enter any dormitory if you are not a resident for the summer term. Failing to follow the regulations will cause a penalty.

3) Clean the room: Please clean the room and take your personal belongings when the summer term is over.

6.【Other Regulation】： Any student who has not applied for the summer dormitory but stay in the dormitory during the summer vacation will be asked to move out immediately, penalized, and pay the fee. 

7.【Contact】：For any questions or concerns, please contact: Ms. Chung at 03-8906217.

